



iXm + iXm Podcaster Firmware Update 2.2.4

Download the current version of iXm and Podcaster firmware here:

www.yellowtec.com/ixm/downloads

Optimizations:

- The new firmware release version 2.2.4 provides new **iXm presets** that can be selected via the iXm software. The presets allow iXm Recording Mic and iXm Podcaster to further adapt the iXm to recording environments for optimal voice recording results.

Preset 1 - FactoryNormal - LEA active, adapted for normal environments

Preset 2 - FactoryLoud - LEA active, adapted for loud environments

Preset 3 - FactoryNormal PreRoll - based on Preset 1 + PreRoll Buffer

Preset 4 - FactoryNormal VAR - based on Preset 1 + PreRoll Buffer + Voice Activated Recording

Preset 5 - FactoryLEA Off - based on Preset 1, LEA is deactivated

Preset 6 - 9 all exactly via Preset 1 / Normal, memory locations for created, personal presets

Bug fixes:

- iXm + iXm Podcaster: After a firmware update, the device now always starts automatically with preset 1 with the designation "FactoryNormal" as selected default preset.
- iXm Recording Mic: Resolves problem when recharging devices with heavily discharged battery
- Various small blemishes



iXm + iXm Podcaster Firmware Update 2.2.4

Lade die aktuelle Version der iXm und Podcaster Firmware hier herunter:

www.yellowtec.de/iXm/downloads

Verbesserung:

- Die neue Firmware Release Version 2.2.4 stellt neue **iXm Presets** bereit, die über die iXm Software angewählt werden können. Die Presets ermöglichen es, iXm Recording Mic und iXm Podcaster noch besser auf Aufnahmeumgebungen hin abzustimmen, um optimale Sprachaufnahmen zu erzielen.

Preset 1 - FactoryNormal - LEA aktiv, angepasst für normale Umgebungsbedingungen

Preset 2 - FactoryLoud - LEA aktiv, angepasst für laute Umgebungen

Preset 3 - FactoryNormal PreRoll - basiert auf Preset 1 + PreRoll Buffer

Preset 4 - FactoryNormal VAR - basiert auf Preset 1 + PreRoll Buffer + Voice Activated Recording

Preset 5 - FactoryLEA Off - basiert auf Preset 1, LEA ist deaktiviert

Preset 6 - 9 alle exakt via Preset 1 / Normal, Speicherplätze für eigens erstellte, persönliche Presets

Behobene Fehler:

- iXm + iXm Podcaster: Nach einem Firmware-Update startet das Gerät nun immer als Default automatisch mit angewähltem Default Preset 1 mit der Bezeichnung „Factory Normal“.
- iXm Recording Mic: Behebt Problem beim Wiederaufladen von Geräten mit stark entladenem Akku
- Einige kleine Schönheitskorrekturen